

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-197

參觀職安局職安健學院（中三）

敬啟者：本校為中三級同學舉行「參觀職安局職安健學院~知安識健體驗坊 SH Workshop@School」活動，詳情如下：

日期	7月2日(二)		
地點	職安局職安健學院（新界青衣涌美路 62 號）		
集合時間	上午 8 時 10 分	集合地點	學校
解散時間	下午 1 時	解散地點	太子港鐵站 或 學校
費用	全免		
負責老師	徐思明副校長		
備註	1. 同學須穿著體育服 2. 自備文具和樽裝水 3. 積極完成體驗坊的學生將獲當局頒發證書		

如有查詢，請致電 23800241 與負責老師聯絡。

請於 2019 年 6 月 25 日前或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致
貴家長



校長 招祥麒博士

2019 年 6 月 19 日

回 條

參觀職安局職安健學院（中三）

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19-197）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 6 月 25 日或以前透過「家校通系統」回覆

2019 年 _____ 月 _____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S18/19-197
To: Parents of S.3 Students

Date: 19th June 2019

A visit to the Occupational Safety & Health Council OSH Academy

The school has arranged for S.3 students to attend the "SH Workshop@School" activity by the Academy. Details are as follows:

Date	2 nd July, 2019		
Venue	Occupational Safety & Health Council OSH Academy (62 Chung Mei Road, Tsing Yi, N.T.)		
Time of Assembly	8:10 a.m.	Venue of Assembly	School
Time of Dismissal	1:00 p.m.	Venue of Dismissal	Prince Edward MTR Station or School
Fee	Free		
Teacher-in-charge	Ms. CHUI Sze Ming		
Remarks	<ol style="list-style-type: none"> 1. Student must wear P.E. Uniform 2. Students should bring along water and stationeries. 3. Students who successfully complete the workshop can acquire the certificate of attendance from the Academy. 		

Please reply through the "School Comm System" on or before 25th June 2019. For enquiries, please contact the teacher-in-charge at 2380-0241. Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

Reply Slip

A visit to the Occupational Safety & Health Council OSH Academy

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School
Circular no.: S18/19~197 has been read and understood.

Name of Student : _____

Name of parent : _____

Class : _____ Class no. : _____

Signature : _____

Please reply through the "School Comm System" on or before 25th June 2019

Date: _____